

康明斯NT855修理包 康明斯配件

产品名称	康明斯NT855修理包 康明斯配件
公司名称	绵阳布莱特斯机电设备有限公司
价格	630.00/付
规格参数	品牌:康明斯配件 型号:3801330 尺寸:1200 (mm)
公司地址	绵阳市涪城区绵绢路9号
联系电话	0816-2245999 13183779295

产品详情

品牌	康明斯配件	型号	3801330
尺寸	1200 (mm)	高度	1
内径	1	内孔表面粗糙度Ra值	1
排量	1	适用温度	1 ()
外径	1	产地	国产
配件编号	005		

绵阳布莱特斯机电设备有限公司，是以经营批发汽车配件、工程机械配件、农机配件及其它机电产品的公司。在经营美国康明斯pt燃油系发动机配件中，以经营喷油器总成、断油电磁阀总成（停车阀总成）、齿轮泵总成成为主要产品并兼营国产相同类型的配件。该系列产品适用于国外进口n、k、nh、l10/m11系列高速柴油发动机；也适用于国产山推、黄河、内蒙一机等厂生产的ty320、ty220、ty230、t160及t180产品；以及徐工、天津鼎盛、华山等厂生产的wb25、wb23a、wbz24型号发动机和挖掘机、汽车起重机等各种机型；该系列产品还用于四川汽车厂、北京重型汽车厂、北方重型汽车的各种型号自卸车；以及一汽、扬客、丹东、常州长江、南京金陵、上海福莱纳及北方车辆等厂生产的多种型号的大客车。在国内产品经营中，以经营汽车用机油泵总成、摇臂轴组件、气门挺杆、推杆、导管、齿轮室盖、缸盖罩等系列产品。该系列产品主要为玉柴、朝柴、柳发、湖动、大柴、锡柴、扬柴、云内等厂家生产的6102、6105、6105qc、6108zq、6110、4102bq、4110a、4108q等主机维修使用。还经营国产康明斯、斯太尔、卡特比勒、日本小松、五十铃等重卡、轻卡机型用机油泵总成、摇臂轴组件、气门挺杆、推杆、导管、等系列产品。我公司还有相配套的检验设备为用户服务。并以优质的产品质量、优惠的价格、诚信的态度、高效的服务来满足广大用户对产品性价比的要求。其它产品可根据用户订单要求提供快速优质服务

mechanical & electrical equipment co., ltd. mianyang bulaitesi, is a business auto parts, engineering machinery, agricultural machinery parts and other mechanical and electrical products.operating cummins pt fuel system parts in the engine to operate a fuel injection assy, shutoff valve assembly (stop valve assembly), the total gear pump as the main product and also engaged in the same type of parts made. this series of products applicable to imported n, k, nh, l10/m11 series of high-speed diesel engines; also apply to domestic hill pushed the yellow river, inner mongolia, a

machine factory production of ty320, ty220, ty230, t160 and t180 products; and xu engineering, tianjin peak, huashan other production plants wb25, wb23a, wbz24 model engines and excavators, cranes and other machines; the series is also used to sichuan automobile factory, beijing heavy duty truck factory, the north range of heavy vehicles model dump truck; and faw, yang customer, dandong, changzhou yangtze river, nanjing jinling, the haifulaina and north of a variety of vehicles, factory production models of the bus. operations in the domestic product, to operate automotive oil pump assembly, rocker shaft components, valve tappets, push, catheters, gear cover, cylinder head covers and other products. this series of products mainly for yuchai, chaoyang diesel, liu made the lake moving, large wood, xichai, yang chai, cloud and other manufacturers of 6102, 6105, 6105 qc, 6108zq, 6110, 4102 bq, 4110a, 4108q mainframe maintenance, etc. use. also operates domestic cummins, steyr, caterpillar, komatsu, isuzu such as heavy truck, light truck models with the oil pump assembly, rocker shaft components, valve tappets, push, catheter, etc. products. i also matched the company's test equipment for customer service. and with high quality products, competitive prices, honest attitude and efficient services to meet customers requirements for product cost. other products can be customized to provide fast quality service orders requested